
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2007-06-14, § 6 

 
 Tid: 14 juni 2007 kl 16.10 – 16.25 
   
 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 
   
 Justerat: 2007-06-14 
  

 
 
Joakim Larsson Mirja Räihä Järvinen  

  
 
Närvarande:  

 
Ledamöter 

 Joakim Larsson (m), ordförande  
Mirja Räihä Järvinen (s), vice ordförande  
 
Jan Tigerström (m)  
Sören Swärd (m)  
Carl Viktor Skårman (m)  
Emilia Hagberg (mp)  
Mustafa Tümtürk (s)  
Ann-Margarethe Livh (v)  
 

 
Ersättare 

 Göran Kindvall (m) tjänstgörande 
Sebastian Carlsson (m) tjänstgörande 
Anders Alvebäck (m)  
Per Hallberg (m)  
Claes Fleming (fp) tjänstgörande 
Christer Mellstrand (c) 
Torkel Tigerschiöld (mp)  
Linda Lindgren (s) tjänstgörande 
Margareta Malm (s) tjänstgörande 
Bo Holmberg (s)  
Lotten von Hoffsten (v)  
 

 
Tjänstemän 

 Exploateringsdirektör Krister Schultz och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 
Vidare tjänstemännen vid kontoret Stefan Eriksson, Lars Fränne, Ann-Charlotte 
Nilsson, Gunnar Jensen, Petra Nieto, Eva Olsson och Åsa Wigfeldt samt 
borgarrådssekreteraren från roteln Thomas Andersson och biträdande 
borgarrådssekreterare Thord Swedenhammar. 



  

 
 § 6 

Revisionsberättelse för 2006 
Dnr E2007-130-00857 
Protokollsutdrag 
 
Exploateringskontoret hade den 21 maj 2007 avgivit tjänsteutlåtande i rubricerade 
ärende, till vilket hänvisas. I tjänsteutlåtandet föreslogs enligt följande: 
 
 Exploateringsnämnden beslutar att, som yttrande över årsrapport avseende 
 revisionen av marknämndens verksamhet under 2006, till nämndens revisorer 
 (revisorsgrupp 2) överlämna och åberopa utlåtandet. 
 
Beslut 
Exploateringsnämnden beslöt enligt kontorets förslag. 
 
Särskilt uttalande 
Särskilt uttalande gavs av ledamoten Emilia Hagberg (mp) enligt bilaga B. 
 
Ersättaryttrande 
Ersättaryttrande gavs av ersättaren Torkel Tigerschiöld (mp) enligt bilaga B. 
 
 

 
 
    Vid protokollet 
    Åse Geschwind 
 
 
 
Rätt utdraget intygar: 
 
 
 
_________________________________ 



  

Tillhör § 6, bilaga B 
 
 
Exploateringsnämnden  
2007-06-14 
 
Tillhör ärende 6 
 
Revisionsberättelse för 2006 
 
Emilia Hagberg (mp) 
Torkel Tigerschiöld (mp) 
 
 
 

 
Särskilt uttalande 
 
Det är angeläget att kontorets arbete med miljöuppföljning utvecklas vidare, vilket 
revisorerna tar upp i sin rapport. Uppföljningen av programmet miljöanpassat byggande 
visar t ex att de energikrav som ställts uppfylls i mindre än 50 % av fallen. Genom att 
ställa krav på energisnåla hus och att styra stadsplaneringen kan miljöpåverkan minska. 
Vi ser fram emot att kontoret tar fram uppföljningsbara miljömål som kontinuerligt följs 
upp och redovisas. 
 


